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Yttrande angående – Kvalitetsrapport 2023 

Yttrande 
Vi läser med stort intresse den kvalitetsrapport som förvaltningen tagit fram, som på olika 
sätt analyserar kvalitet och innehåll i den vuxenutbildning nämnden är huvudman för. 

Förvaltningen skriver mycket riktigt att det systematiska kvalitetsarbetet och resultat för 
kommunens egen vuxenutbildning redovisas till utbildningsnämnden som är huvudman 
för denna. I skrivande stund är denna rapport inte beslutad men vi skulle gärna ta del av 
den när den är framtagen.  

Från ett medborgarperspektiv är hela vuxenutbildningen i Göteborg intressant, och 
därmed att få helheten presenterad och analyserad. Vi förstår att det inte är förvaltningens 
ansvarsområde att analysera den kommunala vuxenutbildningen i egen regi, men tror att 
ett samarbete för att ta utforska likheter och skillnader kan vara lärorikt både för 
förvaltningen, för oss politiker och för medborgaren. Vi hade därför gärna sett att en 
jämförande analys gjordes som även inkluderar den vuxenutbildning som finns i 
kommunal regi. 
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